
Er ordblinde studerende på Hovedstadens Ordblindeskole tilfredse med 
SPS-støtten? 

Hovedstadens Ordblindeskole har fået Danmarks Evalueringsinstitut til at lave en 
brugerundersøgelse af tilfredsheden blandt ordblinde studerende på de 
videregående uddannelser, der modtager studiestøtte på skolen. 

Godt 200 ud af 400 aktive studerende har sagt ja til at deltage i 
spørgeskemaundersøgelsen, der blev afviklet i 1. kvartal 2015. 

Undersøgelsen viser udbredt tilfredshed med studiestøttens indhold og rammer, 
hvor især studiestøttelærerens fleksibilitet og imødekommehed i ydelsens 
tilrettelæggelse får ros. 

De studerende anfører, at opgaveskrivning er klart det væsentligste element i 
studiestøtten, og undersøgelsen viser, at jo længere tid man modtager studiestøtte, 
jo bedre bliver man til at skrive opgaver, gå til eksamen samt læse og forstå 
fagtekster. 

 

Se hele rapporten på:   

 http://www.eva.dk/nyheder/2015/ordblinde-studerende-tilfredse-med-stotte-til-
at-gennemfore-studier 

 

Har du spørgsmål mv. til rapporten, kan du kontakte skolens forstander Rie Nielsen 
på mail rn@ordblindeskolen.dk eller telefon 35427566 
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